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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  CELEBRADA EL  
DIA 27  D’ABRIL DE 2015 
 
Data:  27 d’abril de 2015 
Caràcter:  ordinària 
Convocatòria: primera 
Inici:   20,00 hores 
Fi:    21,15 hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament de Llubí 
Assistents:  

- Batlle-president, Sr.  Joan Ramis Perelló  
- 1er. Tinent de batlle,  Sr. Toni Vallespir Perelló  
- 2º Tinent de batlle, Sr. Miguel Perelló Alomar  
- 3º Tinent de batlle, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
- Regidor,  Sr. Tomàs Ramis Barceló  
- Regidor, Sr. Gabriel Vicens Mir  
- Regidor, Sra. Magdalena Perelló Frontera 
- Regidora, Sra. Beatriu Caterina Rodríguez Fiol 
- Regidor, Sr.  Cristòfol Riera Solé  
- Regidor, Sr. Miquel Perelló Gelabert 
- Regidor, Sr. Joan Ramis Ramis 

No assistència amb excusa: ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la 
corporació 
 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR.- 
Oberta la sessió pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna 
observació que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior  (Sessió ordinària 
de dia 11 de març de 2015), i no havent-se formulat cap observació, va ser aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
2.- EXAMEN I APROVACIÓ MODIFICACIÓ BASES EXECUCIÓ P RESSUPOST 
MUNICIPAL 2015.- 
Es va donar lectura a la Proposta de data 9 d’abril  de 2015, signada pel  regidor 
d’Economia, Hisenda i Urbanisme, Sr. Miquel Perelló Alomar, que deia: 
 
“Considerant la conveniència de subvencionar a la Parròquia de Llubí per les festes de 
l’Ermita i les despeses que per Setmana Santa es puguin ocasionar per raons d’interès 
públic. 
 
Resultat que hi ha crèdit adequat i suficient d’acord amb les transferències de crèdit 
aprovades per Decret de Batlia número 120/2014. 
 
Vist l’article 28 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, General de Subvencions, on es 
regula les subvencions nominatives que han d’estar contemplades al Pressupost 
municipal de la Corporació local a través de les Bases d’Execució. 
 
Vist que el pressupost municipal 2015 està prorrogat de 2014. 
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Vista la competència del Ple respecte a les modificacions de les Bases d’Execució del 
Pressupost municipal. 
 
D’acord amb això, i segons les disposicions legals vigents, PROPOSO al Ple de la 
Corporació l’aprovació del present ACORD:  
 
Primer.-  Modificar les Bases d’execució del Pressupost municipal 2015 afegint la 
Bases 3ª bis on s’estableix que la concessió de subvenció de 1.400 euros a l’església 
de Llubí.  
 
Segon.-  Publicar dit acord al BOIB i tauler d’edictes. 
 
No obstant, l’Ajuntament ple resoldrà.” 
 
Per part del Sr. Gabriel Vicens, del grup municipal PSM-EN, es va demanar per què 
era  la subvenció destinada a l’Església, al que el Sr. Batlle contestà quer era per el 
pagament de la banda de música de Dijous Sant, ja que a partir d’enguany i a 
diferència de l‘any passat, es dona una subvenció a l’Església i que a través de la 
Junta de Confraries se distribueixi de la forma més convenient.  
Per part del Sr. Gabriel Vicens es va replicar que estava conforme en què fos 
l’Església qui distribueixi el doblers de la subvenció (tal i com ells varen demanar l’any 
passat) però aquesta proposta hauria d’anar acompanyada d’una relació d’inversions 
i/o modificacions de crèdit per poder destinar a totes les entitats i associacions del 
poble el que cada una demani o sol·licitin, encara que el pressupost estigui prorrogat, 
per això sol·licità que aquesta proposta sigui retirada i que es dugui al pròxim plenari 
amb la relació d’inversions que la resta d’entitats i associacions han demanat a 
l’Ajuntament.  
 
El regidor Sr, Miquel Perelló Gelabert, del grup municipal PSOE, i el Sr. Joan Ramis 
Ramis, del grup municipal CxI, es varen afegir al sol·licitat pel Sr. Gabriel Vicens. 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per majoria (5 vots a favor: PP, i 6 vots en contra: 4 
PSM- EN, 1 PSOE, 1 CxI), acorden rebutjar la proposta del a Batllia abans descrita i 
l’acord contingut a la mateixa.  

 
 

3.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA DECLARACIÓ DESERT P ROCEDIMENT DE 
LICITACIÓ DEL CONTRACTE ADMINISTRATIU ESPECIAL PER A LA GESTIÓ DEL 
BAR-RESTAURANT DEL POLIESPORTIU MUNICIPAL  DE LLUBÍ   (1/2015).- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  10 d’abril de 2015, que deia: 
 
“L’Ajuntament Ple, en sessió ordinària celebrada el 16 de març de 2015, va aprovar el 
Plec de condicions administratives i de prescripcions tècniques que ha de regir la 
licitació del contracte administratiu especial del bar-restaurant del Polisportiu municipal 
“Ses Comes” de Llubí. 
 
En data 19 de març de 2015 (BOIB número 38) es publica l’anunci de licitació del 
contracte administratiu especial del bar-restaurant del Polisportiu municipal de Llubí. 
 
Vist el certificat del Secretari-Interventor, de data d’avui, que ha transcorregut el termini 
de 15 dies naturals per la presentació d’ofertes i no s’han presentat cap oferta. 
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Vist això, i d’acord amb les disposicions legals vigents, PROPOSO a l’Ajuntament ple 
l’adopció del present ACORD: 
 
Primer.- Declarar desert el procediment de licitació del contracte administratiu especial 
del bar-restaurant del Polisportiu municipal de Llubí 
 
Segon.- Publicar dit acord al BOIB. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.” 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat, acorden aprovar la proposta del a Batllia 
abans descrita i l’acord contingut a la mateixa.  
 
 
4.- EXAMEN I APROVACIÓ PLECS CLÀUSULES ADMINISTRATI VES PARTICULARS 
I DE PRESCRIPCIONS TÈCNIQUES DEL CONTRACTE ADMINIST RATIU ESPECIAL 
PER A LA GESTIÓ DEL BAR-RESTAURANT DEL POLIESPORTIU  MUNICIPAL  DE 
LLUBÍ (2/2015).- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  11  d’abril de 2015, que deia: 
 
“Atesa la tramitació de l’expedient número 2/2015 instruït per a la licitació del contracte 
administratiu especial per a la gestió del bar – restaurant  del Polisportiu municipal 
“Ses Comes”. 
 
Vist que no s’han presentat ofertes a la licitació del primer procediment i que s’ha 
declarat desert. 

Vist l’informe emès pel Secretari-Interventor. 

Vist el contingut dels Plecs de Prescripcions Tècniques i de Clàusules Administratives 
Particulars que han de regir la contractació. 

D’acord amb això, i segons les disposicions legals vigents, PROPOSO a l’Ajuntament 
ple l’adopció ACORD:  

 

PRIMER.- Aprovar l’expedient per a la licitació del contracte administratiu especial per 
a la gestió del bar – restaurant  del Polisportiu municipal “Ses Comes”. 

_ 
SEGON.- Aprovar els Plecs de Prescripcions Tècniques i Clàusules Administratives 
Particulars que han de regir l’esmentada licitació. 
_ 
TERCER.- Convocar la licitació del contracte administratiu especial per a la gestió del 
bar – restaurant del Polisportiu Ses Comes, mitjançant procediment obert, tramitació 
ordinària, amb diversos criteris d’adjudicació, mitjançant la publicació d’anuncis als 
mitjans pertinents. 

No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.” 
Per part del Sr. Batlle, es va explicar als reunits que  l’única modificació respecte als 
Plecs anteriors, és que s’ha reduït el cànon a pagar a l’Ajuntament, passant de 600 euros 
mensuals a 580. 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat, acorden aprovar la proposta de la Batllia 
abans descrita i l’acord contingut a la mateixa.  
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5.-  EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ PSM-EN  A FAVOR DE L’ ARRIBADA DE 
CANALS EN LLENGUA CATALANA A TRAVÉS DE LA TDT I CON TRA LA 
SUPRESSIÓ ACTUAL DELS CANALS 3/24 I CANAL 33.- 
Es va donar lectura a la moció del grup municipal PSM-EN, de data 1 d’abril de 2015, que 
deia: 
 
“El grup municipal del PSM-Entesa Nacionalista a l’Ajuntament de Llubí sotmet a la 
consideració del PLE la següent  
     
Moció a favor de l’arribada de canals en llengua ca talana a través de la TDT i 
contra la supressió actual dels canals 3/24 i canal  33 

MOCIÓ 
 
La reassignació de canals dels operadors de la televisió digital terrestre (TDT) ha 
provocat la pèrdua d’un dels dos múltiplex de què disposava el Govern de les Illes 
Balears. Davant d’aquesta situació, el Govern de les Illes Balears ha decidit passar 
IB3, IB· HD i el Canal 4 al canal 26, pel que fins ara passaven els canals de la 
Corporació Catalana de Mitjans Audiovisuals, deixant sols un canal per a TV3CAT.  
D’aquesta manera, el passat 31 de març varen desaparèixer de la graella televisiva el 
canal 3/24 i Canal 33/Super3. 
 
Això no obstant, hi ha diverses solucions tècniques per mantenir, i fins i tot augmentar, 
l’arribada de canals en llengua catalana a través de la TDT.  Per altra banda, cal tenir 
present que l’1 de juny de 2009 TV3cat va substituir a TV3 a les Illes Balears 
restringint així la seva oferta televisiva i que el canal esportiu de la CCMA, Esport 3, 
tampoc no es rep a les Illes Balears. 
 
Cal recordar que la llei 3/1986, de 29 d’abril, de normalització lingüística a les Illes 
Balears, en el seu article 30.1 indica expressament que el Govern de la Comunitat 
Autònoma ha de dur una política de col·laboració, en matèria de ràdio i televisió amb 
altres comunitats autònomes que tenguin el català com a llengua pròpia.  I el seu punt 
2 encara és més explícit: en qualsevol cas, el Govern de la Comunitat Autònoma farà 
les gestions necessàries per a facilitar als ciutadans de les Illes Balears la recepció de 
les emissions de televisió en llengua catalana dependents d’altres comunitats 
autònomes. 
 
Per tot això, el PSM-Entesa nacionalista (Més per Llubí)  proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents  

ACORDS 
 

1r. L’Ajuntament de Llubí  lamenta la gestió política que en matèria de mitjans 
audiovisuals porta a terme el govern estatal i el govern autonòmic, gestió que ha 
permès la desaparició, una vegada més, de canals en llengua catalana de la graella 
televisiva. 
 
2n. L’Ajuntament de Llubí insta el Govern de les Illes Balears a  garantir l’arribada de 
tots els canals públics en llengua catalana a través de la TDT.” 
 
Per part del Sr. Batlle, es va presentar esmena a la Proposta del grup municipal PSM-EN, 
que dit grup va acceptar, quedant el punt  nº 2 de la proposta de la següent manera: 
 
“2n. L’Ajuntament de Llubí insta el Govern de les Illes Balears a  garantir l’arribada de 
tots els canals públics en llengua catalana a través de la TDT i què insti a la 
Generalitat de Catalunya a permetre la recepció i emissió dels canals balears.” 
 



 

 5 

Per part del Sr. Gabriel Vicens, es va manifestar que estan contents que el grup 
municipal PP, encara que sigui amb aquesta esmena, s’afegeixi a la moció del grup 
PSM-EN, i què els motius pels quals s’ha llevat 3/24 i Canal 33, són motius polítics i no 
tècnics, que és una obsessió del president Bauzá contra la llengua catalana i que en 
català no hi ha ni un 2% de l’oferta televisiva. 
 
El Sr. Batlle replicà que no era veritat que fos per motius polítics i no tècnics, ja que 
també s’ha tancats canals en llengua castellana, com Nitro, Explora, Sexta3, AXN... 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat acorden aprovar la moció abans descrita 
amb l’esmena del grup PP. 
 
 
6.-  PROPOSTES D’URGÈNCIA.- 
Prèvia declaració d’urgència, acordada per unanimitat dels assistents, que representa el 
vot favorable de la majoria absoluta legal, es va tractar el següent assumpte: 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ MODELS DECLARACIÓ MEMBRES CO RPORACIÓ.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 23 d’abril de 2015, que deia: 
 
“L’article 75.7 del a Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de bases de règim local, va 
introduir l’obligació dels membres de les Corporacions locals de formular les següents 
declaracions abans de l’acta de possessió: 
 
- Sobre causes  de possible incompatibilitat  i  sobre  qualsevol activitat que li proporcioni 
o li pugui proporcionar ingressos econòmics. 
 
- Sobre els seus béns patrimonials i la seva participació en societats de tot tipus, amb 
informació de les societats per elles participades i les liquidacions dels impostos sobre la 
renda, patrimoni, i en el seu cas, societats. 
 
Les declaracions s’efectuaran pels models aprovats pel Plenari  (introduït per l’article 4 de 
la Llei 9/1991,  de  22 de març)  i  s’inscriuran  al  Registre  d’interessos  constituïts a 
cada Corporació local (Registre d’Activitats i Registre de Béns), que tindran caràcter 
públic.  El registre i custodia del registre d’interessos correspon  a  la Secretaria  dins de 
la funció pública (article 2 j RFHN). 
 
La exigència de publicitat no es satisfà  amb el  caràcter  públic dels Registres,  per això 
el precepte obliga, a més i per disposició de la Llei 8/2007, de  28 de maig,  del  Sòl  a 
que les declaracions siguin publicades en tot cas en el moment de la finalització del 
mandat. 
 
L’article 8.1 h)  de la Llei 19/2013, de 09 de desembre, de transparència, accés a la 
informació  i  bon govern,  obliga a fer pública les declaracions anuals dels béns i 
activitats dels representants locals, en els termes previstos a la LRBRL, precisant  que 
s’ometran les dades relatives  a  la localització  concreta dels béns  immobles  i  garantir 
la privacitat i seguretat dels seus titulars. 
 
 
Vist  que  els  models  de  declaració d’activitats  i  causes  de  possible  incompatibilitat  
(Annex I)  i la declaració de béns i drets patrimonials  (Annex II)  no  s’han adaptat a la 
Llei  19/2013, de 09 de desembre, de transparència, accés a la informació i bon govern;  
vist que finalitza la legislatura 2011-2015 i que els regidors han de complimentar les 
declaracions obligatòries de final de mandant. 
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D’acord amb això,  i  segons les disposicions legals, PROPOSO a l’Ajuntament Ple 
l’adopció del present  ACORD: 
Primer.- Aprovar els següent models de declaració d’activitats i causes de possible 
incompatibilitat (Annex I)  i la declaració de béns i drets patrimonials (Annex II) 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà”. 
 
Els reunits, prèvia deliberació, per unanimitat, acorden aprovar la proposta de la Batllia 
abans descrita i l’acord contingut a la mateixa.  
 
 
2.- EXAMEN I APROVACIÓ CESSIÓ DELS TRAMS DE LES VIE S MA-3511 I VIES 
DE SERVEI.-  
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 27 d’abril de 2015, que deia: 
 
“Vist l’escrit del Departament d’Urbanisme i Territori de la Direcció Insular de 
Carreteres del Consell de Mallorca, pel qual proposa la cessió de titularitat a aquesta 
corporació municipal dels trams de les vies Ma-3511  i vies de servei. 
 
Vist que la cessió és beneficiosa per els veïnats de Llubí, tota vegada que la cessió 
dels vials interiors, travessen sòl urbà i suporten un trànsit  local,  pel que resultaria 
més eficaç la gestió municipal de dites vies, que simplificaria la tramitació d’expedients 
vinculats a autoritzacions d’obra dels veïnats, i que la xarxa de carreteres gestionada 
pel Consell de Mallorca es mantindrà connexa una vegada cedits els trams 
assenyalats . 
 
Aquesta Batllia, d’acord amb les atribucions que li confereixen les disposicions vigents, 
PROPOSA  a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent ACORD:  
 
Primer.-  Acceptar la cessió de titularitat dels trams de les vies Ma-3511 1 i vies de 
servei que ens proposa el Consell de Mallorca i que consten a l’annex adjunt. 
 
Segon.-  Cedir al Consell Insular de Mallorca el tram del “camí d’es Dau”, inici 
intersecció amb Ma-3511 i finalitzant a la rotonda variant Llubí. 
 
Tercer.-  Comunicar dit acord al Departament d’Urbanisme i Territori, Direcció Insular 
de Carreteres, del Consell Insular de Mallorca 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Per part dels regidors del grup municipal  PSM-EN,   Sr. Gabriel Vicens Mir  i  Sra. 
Beatriu Caterina Rodríguez Fiol,  es va demanar  que aquesta proposta es dugués al 
pròxim  plenari, per poder-la estudiar amb més profunditat, al que el Sr. Miquel Perelló 
Alomar, va replicar que el grup municipal PSM-EN, sap de què va la proposta, ja que 
ho han sol·licitat varies vegades, i que ara no estan conformes en dur-la a aprovació 
per urgència, per motius polítics. 
 
Els reunits, per majoria (5 vots a favor: PP, i 6 vots en contra. 4 PSM-EN, 1 PSOE i 1 
CxI) acorden rebutjar la urgència de la proposta. 
 
 
7.-  PRECS I PREGUNTES.-  
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Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del gr up municipal PSM-EN, es va 
formular el següent prec: 
-S’han llevat les herbes de les voreres de la carretera, però a més d’això, també s’han 
de recollir. 
 
Per part de la regidora Sra. Beatriu Caterina Rodrí guez Fiol, del grup municipal 
PSM-EN, es va formular el següent prec: 
-Que s’arregli un banc que hi ha al parc infantil de l’avinguda Son Marget, que té una 
barrera espenyada. 
 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del gr up municipal PSM-EN, es varen 
formular les següents preguntes: 
 
1. Ara que finalitza la legislatura 2011-2015 és hora de fer balanç de la gestió feta 
durant aquests 4 anys.  Un govern hauria de tenir el bon costum democràtic de tractar i  
debatre a l’Ajuntament el balanç de la legislatura i passar comptes d’allò que va dir que 
faria o que va prometre als ciutadans.  Vist que l’equip de govern no ha valorat en cap 
moment els resultats de la seva gestió, deman al batle de Llubí quina valoració fa del 
compliment del programa que havia presentat la seva  formació política i quines 
són les raons de l’incompliment de les següents pro meses electorals:  
 
-Renovarem la xarxa de pluvials, Renovarem la piscina municipal i les terrasses 
annexes, impulsarem l’execució del polígon de serveis, impulsarem l’execució de la 
doble via del camp des Pí, aconseguirem l’aprovació definitiva de les NNSS abans de 
final d’any, realitzarem millores a l’aparcament de l’Ermita i plantarem arbres a tota 
l’esplanada, impulsarem millores en la recollida de residus, impulsarem l’execució de 
serveis i de les àrees de creixement, realitzarem un nou estudi de mobilitat millorant la 
seguretat vial, construirem un pavelló amb la coberta equipada amb plaques d’energia 
solar, mantendrem el poliesportiu en bon estat a través d’un vigilant pel control i el bon 
ús, propiciarem la comissió de cultura incorporant persones amb inquietuds culturals, 
promourem la creació d’un museu etnològic de Llubí al Molí d’en Suau i 
s’acondicionarà per fer-hi exposicions temàtiques, farem un borsí de persones pe 
cuidar de la gent gran, potenciarem la informació sanitària, prioritzarem la construcció 
d’una escoleta nova de 0-3 anys, crearem una comissió dinamitzadora d’activitats per 
als joves, continuarem subvencionant la connexió de clavegueram i rehabilitació de 
façanes, etc. 
 
-Evidentment no es pot aduir no tenir majoria absoluta ja que en cap moment s’han 
presentat iniciatives en aquest sentit o propostes de Batlia. 
 
2. Al passat Ple de l’Ajuntament, del mes de març, es va aprovar per majoria (amb el 
vot en contra del grup del PP), la Moció d’urgència per exigir a Batlia l’adopció de 
les mesures necessàries per garantir el funcionamen t de l’Ajuntament i les 
necessitats de les entitats i associacions.  Aquest a moció acordà:    
 
a)       El Ple de l’Ajuntament de Llubí insta el batle de Llubí a respectar els acords   
democràtics que es prenen a les sessions plenàries i a capgirar el clima de 
desconfiança que s’ha generat a l’Ajuntament a causa dels incompliments reiterats per 
part de l’equip de govern dels acords de Ple. 
 
b)    Mentre l’equip de govern no sigui capaç d’arribar a un consens per tal d’aprovar 
el pressupost 2015, el Ple de l’Ajuntament de Llubí insta el batle de Llubí a presentar a 
Ple les mesures necessàries i els acords puntuals per tal d’evitar que la pròrroga del 
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pressupost pugui perjudicar els serveis municipals o les necessitats de les entitats i 
associacions del nostre poble. 
 
c) El Ple de l’Ajuntament de Llubí insta el batle de Llubí a desvincular-se de les 
campanyes partidistes i demagògiques que el PP ha iniciat en matèria de pressupost 
en contra dels diversos grups municipals que formen l’Ajuntament de Llubí. 
 
Atès que no s’estan solucionant aquests problemes, demanam el batle de Llubí 
per què s’està incomplint aquest acord de Ple i no s’atén les peticions més 
urgents de les entitats i associacions de poble o e ls serveis més urgents com 
ara les necessitats del poliesportiu? 
 
El Sr. Batlle contestà que ho contestaria per escrit. 
 
Per part de la regidora Sra. Magdalena Perelló Fron tera, del grup municipal PSM-
EN, es va formular la següent pregunta: 
-Que entén el Sr. Batlle per convidada oficial i per convidada no oficial?     Li contestà 
el Sr. Batlle dient que quan entra una convidada en el Registre oficial de l’Ajuntament 
és oficial, i quan no està registrada no és oficial.  També afegí que si ho deia per 
l’homenatge al Rector Thomàs, manifestà que estava d’acord amb ella, ja que ell va 
ser el primer sorprès de què els regidors no estiguessin junts a l’homenatge. 
 
 Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Gelabert, d el grup municipal PSOE, es va 
formular la següent pregunta: 
-Quin criteris s’han seguit per a la ubicació/col·locació de la banda de música en la 
processó del Dijous Sant?   Li contestà el Sr. Batlle, dient que l’Ajuntament no ha 
intervingut, que han estat les confraries. 
 
Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es va 
formular la següent pregunta:  
-Per què l’Ajuntament fa treballs de neteja a les rotondes, quan són de competència 
insular?  Li contestà el Sr. Batlle, dient que es va optar per pragmatisme i donar ordres a 
la brigada municipal.  
 
Sense més assumptes a tractar, per ordre del Sr. President s’aixecà la sessió, a l'hora 
assenyalada a l’inici, del que com a secretari, certifico. 
 

Vist-i-plau 
El batlle,  

 
 
 
 
     Joan Ramis Perelló    Raimundo Tomás Montis Sastre 
 


